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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	   	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  
Tid:  måndag den 9 juni 2014, 18.30–20.30 

Plats:  Konferensrummet på Medborgarkontoret i Tullinge.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Elisabet Thorén 	  

Klas Bovin 

Carl Widercrantz, POLSEK  

Bertil Rolf	  

  Rita Ilomäki  
   

Christian Dalberg	  

 
Frånvarande:  Sandy Lind 

Per Börjel	  

 
     
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	   
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  8	  maj	  2014	  
	   Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  från	  8	  maj	  2014	  
	   godkändes.	  
	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	   	  

2	  

Tullingepartiet	  -‐	  med	  målet	  Tullinge	  egen	  kommun	  -‐	  blev	  största	  partiet	  i	  Tullinge	  och	  3:e	  största	  partiet	  i	  
Botkyrka	  kommun	  i	  valet	  2010.	  

	  

	  
§3	   Strategi/aktivitetsplan	  	  	  
	   Möte	  om	  dörrknackning	  hölls	  den	  2	  juni	  kl	  19.00	  på	  Restaurang	  Akvarellen.	  På	  mötet	  
	   diskuterades	  bland	  annat:	  	  

• Argument	  och	  bemötande	  av	  invändningar.	  
• Informationsmaterial	  som	  ska	  delas	  ut.	  
• Förslag	  på	  vilka	  som	  ska	  knacka	  dörr	  tillsammans.	  

	   	  
	   Syftet	  med	  aktiviteten	  är	  att	  medlemmar	  ska	  gå	  runt	  och	  dela	  ut	  informationsmaterial	  
	   till	  Tullingeborna.	  De	  som	  varit	  med	  tidigare	  kommer	  att	  instruera	  de	  som	  är	  nya	  och	  
	   gå	  med	  dem	  första	  gången	  de	  går	  ut.	  Till	  dörrknackningen	  har	  centrumskissen	  tryckts	  i	  
	   nytt	  format.	  Christian	  ordnar	  med	  namnlappar	  till	  alla	  som	  ska	  knacka	  dörr.	  	  
	  
	   6	  000	  vattenflaskor	  finns	  nu	  i	  Bertils	  garage.	  Vattenflaskor	  (1500	  st)	  med	  vår	  "Tullinge-‐
	   etikett"	  och	  folder	  med	  en	  sommarhälsning	  och	  kort	  text	  om	  Tullinge	  kommun	  ska	  
	   delas	  ut	  vid	  Tullinge	  station.	  
	   	  
	   Beslutade	  att	  TUP	  inte	  ska	  genomföra	  några	  personvalskampanjer	  eftersom	  det	  
	   riskerar	  att	  bli	  alldeles	  för	  personfixerat.	  	  	  
	  
	   Diskuterades	  angående	  att	  skicka	  ett	  riktat	  brev	  till	  de	  som	  ska	  rösta	  för	  första	  gången.	  
	   Anders	  idé	  om	  ett	  vykort	  diskuterades	  också.	  	  
	  
	   Carl	  och	  Elisabet	  ska	  förbereda	  ett	  valmanifest.	  	  	  
	  
§4	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan	  
	   Kommunvapnet	  till	  Tullingekommun.se	  diskuterads.	  Anders	  presenterade	  olika	  förslag	  
	   som	  kommit	  fram	  efter	  några	  dagars	  bollande	  med	  Plucera.	  Beslutades	  att	  anta	  ett	  av	  
	   förslagen	  som	  Anders	  presenterade	  (nummer	  2).	  Elden	  från	  draken	  ska	  dock	  vara	  
	   blandad	  med	  gult	  och	  rött.	  

	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  
Redogjordes	  för	  senaste	  nytt	  i	  media,	  bl.a.	  Lasse	  Roswalls	  insändare.	  	  
	  
Carl	  och	  Elisabet	  hjälper	  Pierre	  med	  planering	  av	  affischering.	  En	  indelningsplan	  ska	  
göras	  när	  antalet	  budskap	  är	  bestämt.	  	  
	  
(S)	  förbereder	  en	  artikel	  mot	  TUP.	  Syftet	  är	  att	  bjuda	  in	  gruppledarna	  från	  de	  andra	  
partierna	  att	  skriva	  under.	  Vi	  avvaktar	  insändaren	  och	  förbereder	  därefter	  en	  replik.	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	  

	   Bilersättning/milsersättning	  till	  medlemmar	  inom	  TUP	  diskuterades.	  Beslutades	  att	  gå	  
	   efter	  kommunens	  bilavtal:	  2,90/km.	  Vi	  ska	  vara	  restriktiva	  med	  ersättningen	  men	  
	   utlägg	  för	  längre	  sträckor	  är	  givetvis	  rimliga	  att	  ersätta.	  
	   	  
	   Klas	  redogjorde	  för	  ekonomin	  och	  medlemsantalet,	  se	  utdelat	  papper.	  	  
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d) Den	  andra	  vägen	  	  
Inget	  nytt	  att	  rapportera.	  	  
	  
e) Tullinge	  kommun	  gruppen	  

	   Inget	  nytt	  att	  rapportera.	  
	  
§5	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	   	  
	   Carl	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  från	  KS/KF:	  

• TUPs	  flerårsplan	  är	  klar.	  	  
• Skidtunneln	  vid	  Lida	  blir	  inte	  av.	  

	  
	   Bertil	  rapporterade	  från	  valnämnden:	  TUP	  får	  15	  000	  Ja-‐sedlar	  inför	  
	   folkomröstningen.	  Andra	  partier	  får	  4000	  stycken	  vardera.	  
	  
	   Carl	  undersöker	  när	  kommunens	  informationsmaterial	  angående	  folkomröstningen	  
	   ska	  skickas	  ut.	  
	  
	   Sandy	  flyttar	  från	  kommunen	  och	  kommer	  därmed	  att	  lämna	  sina	  uppdrag	  efter	  
	   valet.	  	  
	   	  	  
	   Den	  planerade	  middagen	  på	  ”Zinkadus”	  blir	  istället	  på	  Tullinge	  strand.	  
	  
 Bussterminalen	  vid	  Tullinge	  C	  diskuterade.	  Vi	  bör	  försöka	  få	  till	  ett	  möte	  med	  
	   Trafikverket.	  	  
	  
§6	  	   Rapport	  från	  möten/besök/event	  	  	  	  
	   Rapporterades	  från	  följande	  besök/event:	  

• Hållbarhetsforum	  (få	  åhörare).	  
• EU-‐debatt	  i	  Falkbergsskolan	  13	  maj	  (få	  åhörare).	  
• Möte	  om	  kommundelning	  i	  Sorunda	  19	  maj	  (stort	  intresse	  bland	  

Sorundaborna).	  	  	  
• SPF	  utfrågning	  19	  maj	  (få	  åhörare).	  	  

	   	  
§7	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   Carl	  ska	  boka	  in	  Botkyrkas	  ekonomichef,	  Niclas	  Johansson,	  för	  en	  genomgång	  av	  
	   förändringarna	  i	  utjämningssystemet.	  	  
	  
§8	   Nästa	  möte	  /	  Avslutning	  	  
	   Nästa	  möte	  bestämdes	  till	  den	  7	  juli,	  kl	  18.30	  på	  Medborgarkontoret.	  	  
	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  

	   	  

	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm
	   	  


